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研究參與同意書 
CONSENT FORM  

 
研究計畫名稱：英國與台灣綜合比較研究：因應大規模網路攻擊之公私部門協同合作 

Study title: A Comprehensive Comparative Study Between the United Kingdom and Taiwan: Public Private 
Collaboration and Cooperation in Tackling Large Scale Cyber Attacks 
 

研究人員 Researcher name: Chi-Hsuan, Cheng （鄭紀萱） 
ERGO number: 70536.A1 

參與人員識別號 Participant Identification Number:  
 

如果您同意以下敘述，請在方格中簽名： 
Please initial the box(es) if you agree with the statement(s):  
 

我已閱讀並理解研究參與資訊表單 (21/12/2022 /V1.4) ，並有機會對本研究提出問題。 
I have read and understood the Participants Information Sheet (21/12/2022 /V1.4) and have had the 
opportunity to ask questions about the study. 

 

我同意參加本研究計畫，並同意我的數據用於本研究。 
I agree to take part in this research project and agree for my data to be used for the purpose of this 
study. 

 

我了解我是自願參與本研究，並且我將可以出於任何原因退出本研究（在訪談結束後一個月內

的任何時間），而我的參與權利不會受到影響。 
I understand my participation is voluntary and I may withdraw (at any time within a month after the 
interview) for any reason without my participation rights being affected. 

 

我了解我可能會在研究報告中被直接引用，但我不會被直接識別（例如，我的名字不會被使

用）。 
I understand that I may be quoted directly in reports of the research but that I will not be directly 
identified (e.g. that my name will not be used). 

 

我了解參與研究將涉及錄音，因應研究參與資訊表單中列出的目的，該錄音將被轉錄成逐字

稿，且該錄音將於研究最後階段銷毀。 
I understand that taking part in the study involves audio recording which will be transcribed and then 
destroyed for the purposes set out in the participation information sheet.  

 

我允許將我提供的匿名逐字稿存入南安普敦大學機構存儲庫，如研究參與資訊表單中所述，以

便用於未來的研究和學習。 
I give permission for anonymised transcripts that I provide to be deposited to the UoS Institutional 
Repository as described in the participant information sheet so it can be used for future research and 
learning.  

 

我了解，如果我想在訪談結束一個月後退出研究，由於數據已經過處理和分析，退出將是不可

能的。 
I understand that should I want to withdraw from the study one month later after the interview, the 
withdrawal will not be possible because the data has been processed and analysed. 

 

 
 

受訪者姓名（正楷）Name of participant (print name)…………………………………………………………………………………………………… 
 
 

受訪者簽名 Signature of participant………………………………………………………………………………………………………………………………… 
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日期 Date……………………………………………………………………………………….……………………………………………………………………………… 
 
 
 
研究者姓名（正楷）Name of researcher (print name)………………………………………………………………………………………………… 
 
 

研究者簽名 Signature of researcher ……………………………………………………………………………………………………………………………… 
 
 

日期 Date……………………………………………………………………………………………………………….………………………………………………………. 
 
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 


